
Göteborgs Bridgeförbund 2019-20

Protokoll från Styrelsemöte nr 9

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: Tisdag den 30 juni 2020, kl. 1"1.00

Närvarande styrelseledamöter: Tillförordnad Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke Thunberg,

Bo/Bobo Wallmander, Alf Börjesson, Jan Jensen, Birgitta Lagnell och Bo/Bosse Hillström (via

internetlänk).

Adjungerade: Carl Ek, Pia Malmgren, Sigvard Sundelid och Arne Larsson.

Frånvarande: Birgit Peters6n

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Han hade ordnat med bullar till kaffet.

2. Val av Justerare

Sten-Åke Thunberg valdes att jämte ordföranden justera protokollet.

3. Adjungeringar

Sigvard, Arne, Calle och Pia adjungerades till mötet.

4. Dagordning

Ett förslag till reviderad dagordning delades ut av Gunnar. Denna godkändes.

5. Föregående protokoll

Protokollet från den 10 juni 2020 godkändes och lades till handlingarna.

Alf lägger ut protokollet på GBFs hemsida och sätter upp det på anslagstavlan i Bridgens Hus.

6. Rapporter

Allmön rhfo. Gunnar berättade att Mikael Kardell hade tagit tillvara på en del möbler (stolar och en

bokhylla), som har kommit till användning.

Han meddelade också att BS Damernas hade skänkt 10000 kronor till GBF med anledning av Corona-

epidemin. Hälften av pengarna skall gå tillArne och Pia.

Andra klubbar uppmanas göra motsvarande insatser.

Ekonomi. Vi har fått in ca 110 000 i form av kortleksköp och gåvor från spelare. Skatter och avgifter är

betalda.

lntendentur. Jan hade inget speciellt att meddela.

Tövlingskommittön. Sten-Åke och Calle berättade att vi fortsätter med lagtävlingar och partävlingar

på internetlBB0. Ligastart planeras till november eller januari beroende på hur utvecklingen blir
framöver.

Pensionörskluåö. Birgitta förklarade att detta arbete ligger nere.

Bridgens Vönner. Stadgarna behöver ändras och bli tydligare. Rutinerna för hur man ansöker om

medel från Bridgens Vänner behöver också ses över. Vi behöver en ersättare efter Birgit.

I det aktuella, ekonomiskt ansträngda läget är det refevant att skicka ut en inbjudan om att vara med

i Bridgens Vänner till samtliga medlemmar i GBF.



Kortlekor. Bobo och Mikael kommer att skicka ut erbjudande om kortlekar till samtliga bridgeklubbar

iSverige. Vi har drygt 53 000 kortlekar kvar.

7. Ekonomisk information

Bosse, Sigvard och Arne informerade om den ekonomiska situationen.

8. Permitteringar

Bosse föreslog att vi lägger permitteringsvarsel på Mikael Kardell med 60 Yo och Carl Ek med20%
från den 1 augusti och 3 månader framåt. Styrelsen beslöt att följa detta förslag.

9. Upplösning av personalfond

På förslag från Bosse beslöt styrelsen att upplösa GBFs personalfond med beloppet 80 000.

10. Upplösning av hyresfond

På förslag från Bosse beslöt styrelsen att upplösa hyresfonden med beloppet 200 000. Åtgärder enligt
denna och föregående punkt görs för att motverka ett negativt resultat den 31- augusti.

1L. Hyressubvention

Styrelsen beslöt att Arnes Bridgeskola och P&C Caf6 skall ha hyresfritt från maj-december 2020.

Caf6et dessutom under april 2020.

12. Kostnader för SM-tävlingar

Kostnader för SM-tävlingar måste i fortsättningen godkännas av styrelsen innan de betalas ut till SBF.

Vi behöver generellt se över kostnaderna för våra DM-tävlingar.

13. BB0-tävlingar och GBFs hemsida

Vi behöver vara mer ihärdiga när det gäller att få fler att spela i partävlingar på BBO.

Vår hemsida behöver uppdateras så att den bättre återspeglar det läge vi befinner oss ijust nu. Vi

skall successivt ta steget över till den internetsida, som har tagits fram av Sveriges Bridgeförbund -
den som kallas BlT.

14. Rolfs Cup på BBO

En variant på BBO skulle kunna hållas i hela Sverige. Rolfs Flyg och Buss är positiva till en sådan

variant. Vi måste vid ett sådant alternativ ta hänsyn till att sådana här arrangemang med stora priser

inbjuder till fusk.

Calle återkommer med ett förslag som presenteras för Bobo.

l-5. Insamling m.m.

336 personer hade på olika sätt bidragit till den insamling, som skall förbättra GBFs ekonomi.
Bosse föreslog att vi på vår hemsida skulle framföra ett tack till dem, som gjort det. Det gör vi dock

tills vidare inte.

16. Framtida verksamhet

Så fort myndigheterna ger klartecken kan vi starta upp vår verksamhet igen. Till dess får vi nöja oss

med tävlingar på BBO. Vi skall försöka intressera nya spelare för detta.
BK Debut kommer att avsluta sina tävlingar för nya spelare på tisdagar och istället starta en

klövergrupp på onsdagskvällar.

17. Övriga frågor

Vid utskick till medlemmar med e-post finns det en risk att meddelandena hamnar i skräpkorgen. Vi

får skriva på vår hemsida att en sådan risk föreligger och uppmana medlemmarna att kolla sin

skräppost.

Hyresavierna till klubbarna i Bridgens Hus kommer att skickas ut med fördröjning.



18. Nästa styrelsemöte

Nästa möte förläggs till tisdagen den 11 augusti klockan 11.00.

19. Avslutning

Gunnar avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Vid protokollet: Ordförande Justeras:

Thunberg


